



ص ب ١٦٨٩ عمان ١١١١٨ الأردن
هاتف: ٩٦٢ ٦٤٦٠ ٦٦٦٦
فاكس: ٩٦٢ ٦٤٦٠ ٦١١١

الرقم : ٢٩٥/١/١/٣٠/٢/٤
التاريخ : ٢٠٢٠/٥/٢١

Jordan Securities Commission
Amman Stock Exchange

هيئة الأوراق المالية
بورصة عمان

Subject: Disclosure

الموضوع : الإفصاح

With reference to the above subject, and our letter No. 4/2/30/1/1/621 Date 30/1/2020 please be advised that the Board of Directors of Jordan Telecom decided the following on 21/5/2020:

بالإشارة الى الموضوع اعلاه، والى كتابنا رقم 621/1/1/30/2/4 تاريخ 2020/1/30 يرجى العلم بان مجلس إدارة شركة الاتصالات الاردنية قرر ما يلي بتاريخ 2020/5/21.

1. Upon deliberations and discussions the board of directors unanimously resolved that due to the prevailing circumstances and the pandemic that hit the world, to rescind the resolution previously adopted by the board No. 3/1/2020 and recommend to the General Assembly to approve the distribution of 13,125,000 JoD (thirteen million one hundred and twenty five thousand Dinars), as dividends for the fiscal year 2019.
2. Upon deliberations and discussions, due to the impossibility to conduct the General Assembly meeting as anticipated on the 21st of April 2020 the board of directors unanimously resolved to invite the General Assembly to convene via video conferencing to its annual meeting in Amman on 23rd of July, 2020.

1. بعد التداول والمناقشة قرر مجلس الادارة بالاجماع وكنتيجة وبسبب جائحة الكرونا واثارها تقرر الرجوع عن القرار رقم 2020/1/3 والتوصية للهيئة العامة للشركة بالموافقة على توزيع (13,125,000 دينار) ثلاثة عشر مليوناً ومائة وخمس وعشرون الف دينار كرباح عن السنة المالية 2019.

2. بعد التداول والمناقشة ونظرا لعدم تمكن الشركة من اتمام اجتماع الهيئة العامة في الموعد المقرر سابقا في 2020/4/21 قرر مجلس الادارة بالاجماع دعوة الهيئة العامة للشركة للاجتماع السنوي العادي بتاريخ 2020/7/23 في عمان وذلك بواسطة الاتصال المرني.

Kindly accept our high appreciation and respect,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

Raslan Deiranieh

رسلان ديرانية

Deputy Chief Executive Officer
Chief Financial and Strategy Officer
Jordan Telecommunications Company

نائب الرئيس التنفيذي
المدير التنفيذي للمالية والاستثمار
شركة الاتصالات الاردنية

